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Päevakord:

1. Antsla valla arengukava arutelu. 
2. Muud küsimused 

1. Antsla valla arengukava arutelu

Jätkus 18. septembril 2014. a alustatud uue arengukava arutelu. 

Arutati, kas Antsla Gümnaasiumi vabadesse ruumidesse planeerida tulevikus Antsla 
Muusikakool või Noortekeskus. Kas KSK-s on võimalik arendada noortekeskuse tegevust? 
Tarvis on erinevaid ruume mitmekülgsete tegevuste läbiviimiseks. 
Tarvis oleks noorte nägemust, milline on lahe noortekeskus.

Pikemalt räägiti majutuskohtadest Antsla linnas/vallas.

Täiendati ja parandati arengukava eelnõud. 

Komisjoni liikmete arvamus oli, et arengukava teksti võiks korrigeerida eesti keele õpetaja.  

Kalle Nurk Helle Savi
koosoleku juhataja protokollija


